
 

 

Protokoll fört vid styrelsemöte med SPF Seniorerna Ale 

 
Datum: 4 oktober 2023 
 
Plats: Folkets Hus, Nol 
 
Närvarande: Anita Algers ordf 
 Ann-Louise W Olofsson sekr 
 Gun Andersson 
 Christina Karlsson 
 Monica Rudén 
 Barbro Sjöberg 
 Filip Alm 
 Lars Öst 
 Bengt Boge anmält förhinder 
 
§1 Mötets öppnande 
Ordförande öppnar mötet och hälsar välkommen. 
Anita Algers ordf i ordinaries frånvaro. 
 
§2 Dagordning 
Dagordningen godkändes. 
 
Övriga frågor 
• Revisionsberättelse 
• Idébank 
• Vuxenskolan 
• Lokaler för pensionärer 

 
§3 Förra mötets protokoll 
Protokollet godkändes. 
Förslag om hänvisning på hemsidan: Vill du läsa protokoll från senaste styrelsemöte 
vänd dig till någon i styrelsen för åtkomst. 
Bengt ansvarar för att arbetsuppgifterna för lokalkommittén ses över. 
 
 
 



§ 4 Rapporter 
- Gun (ekonomi)  
Ekonomin är god. Inkommit bidrag från Norra Älvsborg 5000 kr, SP Väst 6200 kr och 
från Kommunen 24 500 kr (för matlagning och körsång). 
- KPR/Filip 
Lokalbesparing från kommunen. Bara boendet i Älvängen har kontrakt. Förlängs 
kontrakten med de övriga boendena? Dyrare boende på särskilda boenden. LSS är 
lagstadgade. Kommunen kommer att göra studiebesök på ett bra demensboende i 
Lidköping. 
- MAK/Anita 
Mycket jobb med biljettkiosken. Bra instruktioner och fungerar smidigt, men extra 
kronorna/serviceavgiften irriterar. 
Styrelsen föreslår att serviceavgiften i fortsättningen inkluderas i biljettpriset.  
Inbjudan till Stinas Visor har skickats till SPF Skepplanda, PRO och RPG. 
PUB afton 25 oktober och två representanter från SPF Skepplanda har bjudits in. 
- SKR/Filip 
Ny annons om körsång. Frågan dagtid/kvällstid diskuteras. 
- Festkommittén/Barbro 
Carina Björklund från polisen informerade klart och tydligt om ”Hur Du skyddar Dig 
mot brott” på höstfesten. 
- Friskvårdskommittén/Lars 
Rullar på som vanligt. Fredagens vandring i Ryd ca 5 km på asfalt, grusväg och skogsstig. 
- Medlemsantal 757 personer. 
- Övriga rapporter 
Backavikgruppen - hitta nya arrangörer med nya idéer. Novemberträffen blir sista 
gången för nuvarande arbetsgrupp. 

 
§5 Inkomna skrivelser 
- Kommunen/Alefritid förbereder Föreningsgalan 2024 och önskar förslag på 
nominering som skall vara inlämnad 15 januari 2024. Den som nomineras skall ha gjort 
stort avtryck/intryck i Ale. Galan är den 6 mars 2024. 
- Webbinarium om användning av digital teknik i SPF-styrelser 
Bengt är anmäld 26 oktober klockan 10.00-11.30. 
 
§6 Kommande aktiviteter enligt arbetsordningen 
- Arbetsordningen uppdateras under oktober månad. Inget speciellt att ändra och inget 
akut att åtgärda. 
 
§7 Biljettkiosken 
- Fungerar den så är det ett smidigt sätt att beställa biljetter på. Osäkra kan hänvisas till 
IT-caféet. 
Stinas visor mailas ut och anslås på olika platser. Bra med info om fika är innan eller 
under pausen (om det är någon paus). 
 
§8 45 års jubileet 
- I princip klart. Förberedelser återupptas när ordinarie ordförande är tillbaka. 
 



 §9 Skaparglädje   
- Styrelsen är ansvarig för Skaparglädje. 
Två anmälningar har inkommit till Anita, Ale släktforskare och Inger Öhrn (tillverkar 
korgar). Vaktschema och övriga regler behöver bestämmas. Tas upp på nästa möte. 
 
§10 Valberedning  
- Majvor Johansson har tackat ja. En är delvis klar. Eva Jalvemyr skulle vara bra men är 
inte aktuell just nu. 
 
§11 Nya frågor  
- Det kommer alldeles för mycket mail om våra aktiviteter. Det räcker med en 
påminnelse utan bilagor. 
- Omarbeta Programhäftet till 2024. Ex vis 2 utskick per år så att aktiviteterna är 
aktuella. Aktiviteter ska locka nya medlemmar. 
- Lars önskar medlemsregister (frivilligt deltagande), tryckt i programhäftet. 
- Gun föreslog att vi frågar dem som får postutskick om de vill ha dem framledes eller 
inte. 
- Prata med nya medlemmar om idéer och intressen de kan tillföra föreningen. 
 
 
§12 Övriga frågor 
Revisionsrapport med revisorernas synpunkter lästes upp och bordlades till nästa 
möte. 
- Idébank ex vis Bertilssons stuga som har ”tee time” 220kr/person. Idébanken föreslås 
ligga under SKR. 
- SV´s inbjudan konstaterades utan diskussion. 
- Christina och Filip informerade om ett tjänsteutlåtande från socialförvaltningen där 
man föreslår socialnämnden att avsluta utlåningen av lokaler såsom snickeri och kontor 
för pensionärsorganisationer. 
 
§13 Nästa styrelsemöte  
Onsdagen den 1 november klockan 10.00 i Folkets Hus, Nol. 
 
 
 
Vid protokollet 
 
 
Ann-Louise W Olofsson Justeras 
 
 
   Anita Algers 
 
 
                            

 


